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Emlékeztető 
 

Az Egyesületi Elnökség 2018. november 6-án 14:00 órakor a MEE székhelyén megtartott 
üléséről. 

 

Az Elnökség tagjai közül jelen voltak: Béres József, Ángyánné Kiss Zsuzsanna, Dr. 
Székely Csaba, Kovács András, Dr. Hartmann Bálint.  

Az Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete és állandó 
meghívottak közül jelen voltak: Kovács László, Nagy János helyett Dr. Némethné 
Vidovszky Ágnes, Dr. Madarász György, Dr. Danyek Miklós, Hollósy Gábor, Dr. Tóth Judit, 
Orlay Imre, Veisz Imre, Tóth József tanácskozási joggal rendelkező tagok, továbbá Balázs 
Péter, Becker Péter, Günthner Attila állandó meghívott és Hatvani György meghívott. 

Kimentette magát: Haddad Richárd, Dr. Kádár Péter, Dr. Fodor István, Rejtő János, Rubint 
Dezső, Sőrés Péter.    

Első napirendi pontként az előző ülésen elhatározottak helyzetével kapcsolatban Béres 
József kérte fel az érintetteket, hogy tartsák meg tájékoztatásukat.  

1. Kovács László ismertette a regisztrált villanyszerelők oktatásának helyzetét. Új könyv 
készült. Az oktatók és a vizsgaelnök díjának emelése miatt az oktatás díja is emelkedik. 
A szerelőknek készül egy „csekk lista”, amelynek az a célja, hogy a bekapcsolások minél 
sikeresebbek legyenek. 

2. Babka Gábor számolt be a „passzív státuszú” tagok értesítésével kapcsolatban. Több 
körben is értesítettük a szervezetek vezetőit saját passzív státuszukról illetve, hogy 
ellenőrizzék tagjaik státuszát. Felvettük a kapcsolatot azokkal a szervezetekkel, ahol 
utoljára 2013-ban volt tisztújítás (ABB, Ajka, Siófok, Tatabánya). Ajkán tagság van, de a 
vezetés passzív. Érdemes lenne ideiglenes vezetőket EE határozattal kinevezni, a 
tagságot rendbe tenni, majd taggyűléssel végrehajtani a tisztújítást. Kovács András 
jelezte, hogy a régió vezetőkkel szeretne az OET-en külön beszélni a helyzet hatékony 
kezeléséről. Béres József kérte, hogy a kritikus területekhez hozzanak a régió vezetők 
javaslatot a szervezet olyan vezetőire, akik rendbe teszik tisztújításig a tagság helyzetét. 
ABB szervezetet Béres József vállalta. A továbbiakban Babka Gábor jelezte, hogy a 
régióvezető le tudja kérni a régióba tartozó területi szervezetek vezetőinek és tagjainak a 
státuszát a TaR-ból.  

Második napirendi pontként Béres József ismertette az OET javasolt programját, amelyet 
írásban is megküldtünk. Kovács András kérte, hogy a szervezetek tagsági státuszával 
kapcsolatban tarthasson egy rövid felvezető tájékoztatót még pénteken. Ez a programpont 
bekerül a GDPR előadás után.  

Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete 1 tartózkodás 
mellett elfogadta az OET programját. Az Egyesületi Elnökség 37/2018 számú határozatával 
egyhangúlag elfogadta az OET programját. 

Harmadik napirendi pontként Orlay Imre foglalta össze a Jelölő Bizottság 2019 évi 
tisztújítással kapcsolatos munkáját. Összességében elmondható, hogy jól állunk, több helyen 
is van kettős jelölés. Olyan jelöltek vannak, akik érdemben tudják továbbvinni az Elnökség 
munkáját. Elnök: 2 jelölt. Főtitkár: 2 jelölt, de még várnak visszajelzést. GB, FB jelenlegi 
vezető vállalja a következő ciklust is. EtB 1 jelölt. OB 2 jelölt, SZTB 2 jelölt, KMB 2 jelölt.  
Az OET-en be fogják mutatni a konkrét névsort.  
 
Negyedik napirendi pontként Günthner Attila ismertette a díjbizottságok jelenlegi 
tagösszetételét és, hogy hol kell új tagokat delegálni a korábban elfogadott rotációs elv 
alapján. Ezt a listát az ülés után írásban is ki fogja küldeni. A cél az, hogy a januári Elnökségi 
ülésen elfogadjuk a bizottságok új tagösszetételét. 
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Ötödik napirendi pontként Hatvani György az Elektrotechnika helyzetéről, célkitűzéseiről 
tartott összefoglalót. A helyzet nem rózsás, de rossznak sem mondható. Főtitkár ma fél 
állásban főszerkesztő. Fontosnak tartja egy főszerkesztő kinevezését. Régiós és tematikus 
számokkal kapcsolatban jó visszajelzések érkeznek. Tartsuk fenn! Fontos, hogy legyen egy 
éves terv, hogy minden téma felelős jóval előre tudjon készülni. Elmondható még, hogy a 
„Dr. képző” intézmények pontgyűjtő dokumentuma az Elektrotechnika. Azokat a cikkeket, 
amelyek ezt a célt szolgálják archiválni kell, és kereshetővé kell tenni. Ez a lap unikum. Nem 
nagyon van több, mint 100 éve működő lap ma Magyarországon. Őrizzük, becsüljük, 
tegyünk érte. Dr. Hartmann Bálint megjegyezte, örömére szolgál, hogy a KMB korábbi 
javaslatai is megjelennek ma a lapban. Vendég szerkesztőnek jó ráhatása lehet. Tóth József 
megkérdezte, hogy van-e főszerkesztő jelölt? Béres József elmondta, hogy van ma egy 
megbízott felelős szerkesztő. Az irodában Andrássy Katalin szerkesztőségi titkárként szépen 
belerázódott és sok hozzáadott értéke van a lap összeállításában. Szűkebb körben le kell 
ülni az illetékesekkel az új tapasztalatok alapján és el kell képzelnünk a lap szerkesztésének 
új szervezetét. Dr. Némethné Vidovszky Ágnes elmondta, hogy neki olyan visszajelzések 
érkeznek, miszerint a lapszám összevonások és a tematikus számok nem tesznek jót a lap 
szellemiségének. Főszerkesztőre szükség van. Béres József hozzátette, hogy a régiók által 
koordinált lapszámok esetében nem tematikus számról beszélünk. Kovács András javasolta, 
hogy az OET-en legyen egy kérdőív, ami adhat támpontot a lehetséges témákkal 
kapcsolatban is és visszajelzést ad az elmúlt időszakról. Hatvani György felhívta a figyelmet 
arra, hogy a Szerkesztő Bizottság összeállított már egy ilyen téma listát. Dr. Hartmann Bálint 
vállalta, hogy összeállítja a kérdőívet. Béres József kérte, hogy a decemberi ülésen legyen 
napirend az éves terv.  

Egyebek: 

 Orlay Imre érdeklődött az Elektrotechnika cikkíróinak kifizetéséről. Günthner Attila 
tájékoztatta, hogy ezt a tevékenységet visszaveszi az iroda 2019-től a könyvelő cégtől, 
így közvetlen kontrolt fog gyakorolni. Továbbá bevezetésre kerül egy webes modul 
márciustól, ami felgyorsítja az adminisztrációt. 

 Dr. Némethné Vidovszky Ágnes beszámolt a VTT elmúlt időszakbeli tevékenységeiről.  

 

2018. november 6. 

 

 

Összeállította: 
 
 

Jóváhagyta: 
 

 

Günthner Attila Béres József  
Irodavezető Elnök  

 


